
Dom za vse krajane
Zaclružni dom na Črnučah želimo preure-
diti v družbeni center

Po dolgoUajnih prizadevanjih je krajevni skupnosti Črnuče
Gmajna uspelo ponovno pridobili zadružni dom v svoje upravlja-
nje. Da bi Čim bolje koristil obCanom in Organizacijam Crnud m
Nadgorice. je gradbeni odbor pod vodstvom Viktorja Korošca in
inž. Franca Ulesa pripravil predlog, naj bi ga preuredili v družbeni
center Črnuče Nadgorica.

Po tem predlogu bi prostore uporabili takole:
V prvem nadstropiu bodo prosiori služili dejavnostim tistih druz-

benopohtičnih organuacij in druStev, ki deiujejo za celotno
območje črnuč in Nadgorice in za KS Črnuče Gmajna. (Svoboda,
Partizan, planinsko drušlvo. strelstvo. labomiki ipd.) Za knjižnico
ie preurejajo prostore na dvoriščni strani, kjet so bila skladišča KZ-

Kinodvorana se bo po preureditvi, posebno Se po uredilvi ogre-
vanja, upofabljala za kiooptedstave za odrasle 2 do 3-krat teden-
sko, filmsko vzgojo mladih. gledaližko in luikovno dejavnost. kon-
cerie in proslave, občne zbore in druge mnotitne prireditve ter za
veCje zabavne pnreditve.

Kaj pa s proslori v pritlifiju, kjer so lokali in v kleti?
Predlog predvideva, da bi prostore v pntličju uporabrli kot lokale.

vendar za tako dejavnost. ki bo sposobna loliko pfaiati za najem.
da bo s lem moz.no celotni zadružni dom revitalizirali in pozneje
vzdrzevati Taka dejavnost je lahko tudi soltdno gostinstvo, saj je
vprašanje. Če bo katera drugih dejavnosti sposobna prevzeti lako
velike stroSke.

En del kletl naj bi se po predlogu preuredll v disco ktub, kar
posebno pozdravlja mladina.

Predlog so obravnavale vse Stiri KS Crnuče Nadgorica in se zanj
opredeiile. Sklenile so le, naj se z javnim razpisom izbere inlere-
senfe za oddajo fokalov m disco kluba. Gradbem odbor so poabfa-
stile. da izvede javni razpis. da ugotovi najugodnejšega poni;dnika.
pripravl z njim pogodbo in jo pred podpisom predloži v soglasje
krajevmm skupnostim. Cefotn) postopek naj se izvede do konca
aprila letos.

Predlog gradbenega odbora. ki deluje pri KS Crnuče Gmajna.
zasluži vse priznanje. saj so realm izgledi. da bomo končno
zadružm dom usposobili v druzbeni center, ki bo zadovoljeval vse
potrebe obtanov na kulturnem in družabnem področju, kar je bila
naša dolgotetna ielja.

Ktajevne konference S2DL vseh Stirih KS predlagajo. da ludi
občam pcispevajo tim več svojih mnenj in prediogov glede upo-
rabe tega doma. V grobem smo namembnosl opisali, podrobnejži
podatki pa so na sedežih krajevnih skupnosti. kjer je občanom na
razpolago izdelam predlog gradbenega odbora.

Krajevne konfarence SZDL pozivajo občane. da se aktivno vklju-
ti\o v razpravo glede namembnosti uporabe prostorov in svoja
mnenja. predloge in drugo sporočijo teleionsko. pismeno ali kako
drugače konferenci SZDL na sedežu svoje KS - najkasneie do
konca apnla 1987.
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